
 

 
 
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 
  

 

Afdeling Afd. 25 

Mødested/-dato Huset Kejlstrupvej 169, Den 5-11–2019 

Referent Mona, formanden  

Mødedeltagere Juliane og Bjørk og Mona 

Gæster  Stor fremmøde Tina Grete Thomas Sabrina Ida Kirstine Morten Benda Anette 
Line. Håber ikke jeg har glemt nogen. 

 

 

 Dagsorden Referat 

1. Sidste møde Rammen på legepladsen er blevet udskiftet. 
105 og 225 Har fået glas container. 
 

2. Køkner Det blev ikke til køkkener denne gang. 
Der var 9 som takkede ja tak. 
 

3. Nabohjælp Der er desværre ikke mange tilmeldt nabohjælp. 
Har lidt opgivet det. Men deler stadig brochure 
ud til de nye indflytter. 
   

4. Affald 

 

Det går stadig ikke så godt med affaldssortering.  
Metal og HÅRD plast er den værste. 
Der må ikke komme plastikposer, mælke og 
andre kartoner i. Støvsuger skal afleveres på 
genbrugspladsen på Tietgensvej   

5. Suppleant Ida vil gerne træde ind som anden suppleant  

6. Eventuelt  
you see  

Der er en del der er utilfreds med you see. 
Der blev snakket om andre muligheder.  
Eventuelt   
Fullreate og waoo fiber/tv som vi godt kan få ind 
heroppe.  

7. Næste møde  Der var enighed om at starte mødet kl. 18.30  
Det bliver tirsdag den 17-12 2019. 
Med henblik på at lave nytårs taffel. 

 


